
EMLÉKEZTETŐ

A Hallgatói Képviselet 2024. február 19-én tartott rendes üléséről

Megjelent Késett Kimentette magát Nem jelent meg

Adorján Adrienn *

Fődi Petra
*

Juszel Anasztázia Gabriella
*

Kajus Dorina Zsanett *

Kertész Izabella
*

Kiss Mirjam Cecília *

Kurucz Richárd Kornél
*

Pordán Kata *

Röhberg Melinda Zsuzsanna
*

Török Csongor *

Zöllner Lili
*

Vendégek: Bori Kristóf, Iván Bálint, Dóra Ágnes, Ráti Alex, Törő Dániel

A Hallgatói Képviselet jelenlévő tagjai nyilatkoztak, hogy tisztségviselői és képviselői

mandátumuk érvényes, kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. Kertész Izabella

előterjesztette az ülés napirendjét, amit a Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban elfogadott.

1. Elnökségi beszámoló:

1.1. Kertész Izabella beszámolt a Dékáni Tanácsról.

1.1.1. Holland egyetemisták jönnek látogatóba.

1.1.2. MSc ZH ütemterv aktuális állapota.



1.2. Kertész Izabella értékelte a 02.16-án tartott “HK ZH”-n nyújtott

teljesítményt.

1.3. Kertész Izabella értékelte a nemrég megrendezésre kerülő Stúdió partyt.

1.4. Kertész Izabella értékelte a “Mikulás kupát”.

1.5. Kertész Izabella tájékoztatta a Képviseletet a március 8-tól 10-ig tartandó

Vezetőképzőről.

1.6. Pordán Kata Nóra tájékoztatta a Képviseletet a HK továbbképző hétvégéről.

1.7. Kertész Izabella tájékoztatta a Képviseletet a Pannon Egyetemmel való közös

kerekasztal beszélgetésről.

1.8. Kiss Mirjam Cecília beszámolt az öntevékeny körök eszközbeszerzésének

aktuális állapotáról.

1.9. Kiss Mirjam Cecília beszámolt a Kari gyűrűk aktuális állapotáról.

2. Kari Tanács helyettesítés:

2.1. Kertész Izabella felkérte Adorján Adriennt és Fődi Petrát Kari Tanácsra

állandó helyettesítésre, Kertész Izabella és Pordán Kata Nóra helyett.

2.2. Fődi Petra és Adorján Adrienn elfogadták a felkérést.

2.3. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban támogatta őket.

3. KBME ösztöndíj előzetes eredmény:

3.1. Röhberg Melinda Zsuzsanna előterjesztette a KBME ösztöndíj előzetes

eredményét.

3.2. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban támogatta.

4. Hallgatók az oktatásért ösztöndíj előzetes eredmény:

4.1. Röhberg Melinda Zsuzsanna előterjesztette a Hallgatók az oktatásért

ösztöndíj előzetes eredményét.

4.2. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban támogatta.

5. VBK HÖK SZMSZ végleges tervezetet:

5.1. Kiss Mirjam Cecília ismertette a VBK HÖK SZMSZ végleges tervezetet.

5.2. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban támogatta.



6. Martos Csocsó Klub zártkörű rendezvény:

6.1. Kertész Izabella ismertette a 02.24-én tartandó zártkörű rendezvényt.

6.2. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban támogatta.

7. Bizottsági beszámoló:

7.1. Juszel Anasztázia Gabriella beszámolt az oktatás területén történtekről:

7.1.1. Beszámolt a ZH ütemterv aktuális állapotáról.

7.1.2. Beszámolt a TTK által tartott matematika oktatási fórumról.

7.1.3. Beszámolt a készülő Szakbizottságokról.

7.2. Adorján Adrienn beszámolt a kollégium területén történtekről:

7.2.1. Beszámolt a közelgő KB ülésről.

7.2.2. Beszámolt a Kollégiumi Bentlakási Megállapodás aktuális állapotáról.

7.2.3. Tájékoztatta a Képviseletet a közelgő szintgyűlésről.

7.2.4. Beszámolt a vezető kollégiumi mentorral való egyeztetésről.

7.3. Röhberg Melinda Zsuzsanna beszámolt a pályázat területén történtekről:

7.3.1. Beszámolt a KBME pályázatokról.

7.4. Kajus Dorina Zsanett beszámolt a szociális területen történtekről:

7.4.1. Beszámolt a beérkező Rendkívüli szociális ösztöndíj pályázatokról.

7.4.2. Beszámolt a beérkező Önköltség csökkentéses pályázatokról.

7.4.3. Beszámolt az ESZB-n történtekről és az ESZB Ügyrend elfogadásáról.

7.4.4. Beszámolt a Rendszeres szociális ösztöndíjjal kapcsolatos személyes

bemutatások zajlásáról.

7.4.5. Beszámolt az új ESZB elnökről.

8. EHK beszámoló:

8.1. Török Csongor és Zöllner Lili beszámolt az EHK üléseken történtekről. Az

ülések emlékeztetői Emlékeztetők-BME Egyetemi Hallgatói Képviselet

oldalon megtalálhatóak.

9. Egyéb:

9.1. Kertész Izabella jövő héttől kezdve kezdődnek a “gyónások”.

9.2. Kertész Izabella beszámolt a klubos megbeszélésről.

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok


9.3. Kiss Mirjam Cecília beszámolt a Marketing Csoport aktualitásairól.

9.4. Kurucz Richárd Kornél beszámolt a külügyi terület helyzetéről és az

Erasmus pályázatok aktualitásairól.

9.5. Fődi Petra beszámolt az aktuális PR projektről.

9.6. Pordán Kata Nóra tájékoztatta a Képviseletet a Határozattárral kapcsolatos

projektről.

Budapest, 2024. február 19.

Fődi Petra Kertész Izabella
emlékeztetővezető elnök

Az ülésen bemutatott dokumentumok listája:
Szám Előterjesztés Készítette/Előterjesztette

1. KBME ösztöndíj előzetes eredmény Röhberg Melinda
Zsuzsanna

2.
Hallgatók az oktatásért ösztöndíj előzetes

eredmény
Röhberg Melinda

Zsuzsanna

3. Végleges VBK HÖK SZMSZ tervezete Kiss Mirjam Cecília

4. Martos Csocsó Klub zártkörű rendezvény Kertész Izabella


